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Verksamhet 1999   –  Gårdsby sockenråd

1. Sockenrådet
Sockenrådet bildades 1995-05-30 i Gårdsby. Sockenrådet ska enligt stadgarna
främja en levande, fungerande bygd samt trivsel och samhörighet mellan
boende i Gårdsby socken. Sockenrådet håller minst två öppna sockenmöten
per år. Alla i socknen har rösträtt från 13 års ålder.
Vi höll sockenrådets sockenstämma 1999-03-21 i Gårdsby församlingshem och
sockenmöte kombinerat med en musikkväll med bland andra Finn-Albert på
hösten 1999-10-31 på Toftastrand.
Inom sockenrådet fanns under året 4 arbetsgrupper där mycket av
sockenrådets verksamhet sker (se nedan).
Sockenrådet har prioriterat informationsverksamhet under året, och
webbplatsen på Internet har vuxit kraftigt (www.gardsby.nu).
Sockenrådet vill samverka med andra föreningar i socknen och har tagit olika
kontakter under hösten.

2. Samordningsgruppen (styrelsen)
I samordningsgruppen vill vi stimulera till aktiviteter som gynnar Gårdsby
socken och arbeta för att folk ska trivas och lära känna varandra.
Samordningsgruppen har hållit kontakt med och efter förmåga uppmuntrat de
olika sockenrådsgrupperna, dvs mest arbetat med samordning.
Samordningsgruppen medverkade även under hembygdsfesten på Hoppet i
juni.
Samordningsgruppen har haft ett knappt halvdussin möten under året, de flesta
ej protokollförda då vi saknar sekreterare. Ibland har sammankallande i
sockenrådsgrupperna medverkat, och ibland andra personer som visat intresse
för vår verksamhet.

• Föreningssamverkan
Vi ville i sockenrådet ge ut ett häfte med alla föreningar i socknen och dela
ut den till alla hushåll. Vi gjorde flera försök att samla föreningarna, men få
kom och nästan inget material kom in.

• Kulturverksamhet
Vi har ordnat musikkvällar i samband med våra allmänna möten för att göra
det hela trevligare, och knyta an till "Smedjan-traditionen".

• Traktinformation på Internet
”Gårdsby-Sandsbro hemsidor”  www.gardsby.nu på Internet. Syftet är att
gynna verksamheter i socknen och sprida en positiv bild av trakten.
Föreningar, företag, samhällsservice m fl får möjlighet att presentera sig
kostnadsfritt. Med i webb-gruppen har varit Poul Kongstad, Kai Nilsson, och
Benedikte Maurin-Svensson, med Poul som "web-master".

• PC-kurs
En efterfrågad nybörjarkurs i data (PC) för vuxna kördes i mars som en
studiecirkel. Det var ungdoms-verksamhets-gruppen som ordnade denna
kurs tillsammans med studieförbundet Vuxenskolan.

• Anskaffningar för samverkan
Styrelsen har efter enhälligt beslut skaffat följande materiel för användning i

http://www.gardsby.nu)/
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socknen:
- en högtalaranläggning som uthyres till sockenbor
- en digitalkamera som används i Internetverksamheten och som lånas ut
till föreningar, skola m m.
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3. Fest- och fritidsgruppen 1999
Denna grupp syftar till att ge möjligheter för byborna att träffas och ha roligt för
gemenskap, trivsel och välbefinnande, för vuxna, barn och ungdom. Det har
varit en några aktiviteter under året:
Valborg firades med bål på Bolet i Gårdsby nära kyrkan. Det var tal, körsång,
allsång och fyrverkerier.
Gårdsbytraktens egen pub Smedjan i Gårdsby har hållit öppet 5 gånger under
sommarhalvåret till stor uppskattning. Det har även varit musik, allsång m m.
Johan Jonsson har varit en mycket värdefull organisatör och gett stöd till de
som arbetat i Smedjan från sockenrådsgrupperna. Åke och Ninni Ögren har
även gjort mycket för Smedjan-verksamheten under året.
Gökottan ägde rum i maj i samarbete med Natur- och miljögruppen.
Ulla-Britt Schill har hållit mest i verksamheten i samverkan några till.

4. Ungdomsverksamhet 1999
Sockenrådet har drivit ungdomsverksamhet under våren 1999 för
mellanstadieungdomar och högstadieungdomar, men inte haft någon
verksamhet under hösten pga ledarbrist.
Mellanstadiegruppen har varit i Gårdsby församlingshem med Hanna Roysson
i Stojby och Sara Zandler som ledare. Högstadiegruppen har verkat tillsammans
med SAIK i Sandsbro med Joel Johansson som ledare. Den IT-inspirerade
"Mediagruppen" har arbetat på Sandsbro skola med Ivica Prgomet som ledare.
Vi har inte kunnat ordna ledare under hösten, varför det ungdomsverksamheten
inte har kunnat fortsätta. Det fanns intresse från SAIK att fortsätta samarbetet.
Likaså har IT-gruppen dragits med vikande deltagande under våren, bland
annat beroende på datorbrist (och starka fotbollsintressen!).



Gårdsby sockenråd Verksamhet 1999       Sida 3

Verks99.doc

Det är värdefullt att kunna ordna en ungdomsverksamhet för ungdomar på
landsbygden så de träffas under goda former. Bred åldersfördelning behövs
här, och ger stabilitet åt fortsatt verksamhet. Vi tackar SAIK, Sandsbro skola
och Gårdsby församling för gott samarbete.
Ungdomsverksamheten har fått ekonomiskt stöd av Växjö kommun för
“alternativa driftsformer”. Ungdomsledarna gör varje termin en utvärdering av
verksamheten, och den skickas till fritidsförvaltningen i Växjö kommun.
Med i gruppen från sockenrådet /föräldrasidan har varit Kerstin Axemo,
Poul Kongstad, som härmed förklarar verksamheten för vilande tills andra vill
fortsätta. Då hjälper vi gärna till med tips och råd.

5. Företagsgruppen 1999
Gruppen har haft Mikael Jonsson som sammankallande och ska främja
företagare och arbetstillfällen i Gårdsby socken.

• Vi hade hand om en pubafton i Smedjan i juli. Det blev en mycket lyckad
kväll med mycket folk och ”full fart”.

• Vi genomförde evenemanget Gårdsbydagen 1999 den 14 augusti på fältet
utanför Toftastrand i Sandsbro. Det var visning av hantverk m m från
Gårdsbytrakten och en del lekaktiviteter. Man fick prova på köra traktorkran
och gästerna erbjöds helstekt gris. En ballonguppstigning kunde inte
genomföras pga blåst.

6. Naturvård- och miljö-gruppen 1999
Återskapandet av ängsmark på den av Gårdsby säteri upplåtna marken mellan
Sporryds-gölen och Vikensvedsvägen har kommit en bit närmare målet genom
att tidigare skalade aspar och sly huggits bort och riset eldats upp under våren
och en första slåtter har skett under hösten.
På ett markområde väster om Vikensvedsvägen från gölen till vägskälet mot
Sporryd, som Fortifikationsverket upplåtit, har barrträden gallras bort
tillsammans med en del lövträd för att få bättre förutsättningar för ett antal ekar
som med tiden kan bli väldigt vackra.
En gökotta ordnades Kristi Himmelfärdsdag på det nyröjda området vid
Sporrydsgölen. Medlemmarna i "gröna gruppen" firade även Luciadagen med
sång och korvgrillning på denna plats!
Några planer för år 2000:
- Slutgallring, eldning och borttransport av ris, och slåtter, på de nämnda

områdena.
- Vi har berörda markägares tillstånd att höja vattenståndet i Sporryds gamla

kvarndamm till den nivå den hade innan försvaret byggde vägen till
Notteryds skjutfält och samtidigt rev den gamla dammen.

- Vi har vidare Fortifikationsverkets tillstånd att röja upp och bygga ett
fågeltorn där vägen till Notterydsfältet tangerar dammens nordspets. En
lämplig plats eftersom vandringsleden Sigfridsleden passerar där och i
anslutning till vägen så att man kan gå upp i tornet utan att störa fågellivet i
dammen. Sångsvanar och gäss rastade förr i kvarndammen på sin färd
norrut och orrarna spelade på vårisen närmare Stensjön.

- Även i år blir det gökotta vid gölen på Kristi Himmelfärdsdag kl 07.
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Verksamhetsberättelsen framtagen på styrelsens uppdrag april 2000:

.................................................. Sven Schill, ordf

.................................................. Poul Kongstad, kassör


